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ŠxolsxÁ nala

Dne 27' května 2021

ZáDis z iednání Ško|ské radv

Přítomni:
Předseda: Mgr. Jan Vinohradník
Clenové SR: Mgr. Jiři Taufer' Ph.D': lng. I-cnka Vavřičková; Eva Casciani;

Mgr. Andrea Továrkol'á; Mgr. Manina Ujlaluši

Rada se setkala oÍ]ine, maleriá]y k projednáváni předloži1a paní ieditelka Mgr. Zdena
Kovaříková' Zástupkyně ředitelky Mgr' Mirosla'"'a Koreníková a ekonomka školy paní Hana
Zobaior'á.

Programjednání:

1, Projednání a schvá]ení nového nál'rhu .ý ipendíjního řúdu
2. Projcdnátrí a schválelí Zprth.y o činno.^tí u pllúní úkohi příspětkolé orguni:u,e t rote

2020
3. Distančni výuka a návazná prczcnčni výuka
4. Maturity a zá\'ěrečné zkoušky
5. Různé

Ad l stipendijní řád v novénl podáni (Změny dle kritérií darré MSK) byl školské radě
předstáven a jednohlasně schválcn- Mgr. Martina Ujl.a]uši upozornila konkrótně na změny
pravide] a podmíÍek pro poskylováni stipendii žákům u motivační a prospěchové sloŽky
stipendia' stipendjum je posk1továno Žákům učebního oboru kuchař číšník. opravář
zemědělských strojů a maturitního oboru masór sportovní a rekondiční- Pouktizáno bylo
pancm Taufercn1na smysluplÍosl motivování Žr&ů penězi pro.'chození do školy..' Poznámka
byla plně akceptovlína. Rozumime, Že se společnost snaŽi podpořit okrajové školy s obory.
které zlrácejí pozornost případných zájcmců o ly1o obory. avšak je to v rozporu s
pedagogickým vnímáním.

Ad 2 Daný dokument byl s předstihem zaslán ]0' března 2021 k naNédnuti a připadným
ná\'rhům l1a opatření ke zlepšeni hospodařeni- Přilon]ni zmíněný dokument prostudovali a
návrhy nevznesli. ZPráýa o činno,,ti d plnění úktl|ů pt,ispět,ko|,é o|qanizace v roce 2020 b'vla

'jednohlasnč schválcna'

Ad 3 Clenové rady byli seznámeni se Zavedením a pruběhem distanční výuky a celkovou
situaci ve škole v ..době covidové..' Distanční výrrka by]a Zavedena v prvnich dnech této
neočeká\'ané siluace' Rada ocenila nejen inovaci školy \'přístupu přes s)'slém TEAMS. alc
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také racionální pojeti v nitočnosti lohoto zpúsobu v.juky a dáJe viednotnosti uživáni jednoho

sys1ému' Žáci byli sm'vsluplně zaměslnáni výLrkou' nikoli však přetíŽeni. Stejný náZor na
7rládnutí dis1anční r'ýuky se dostalo škole ive zpětné vazbě od pracovníků PPP Bruntál.
Pracovnice tohoto centra \Tslovila školc pochvalu, Že jsou je,ji klienti r'e škole spokojeni pro

celkovou atmosféru a v přistupu učitelů k Žákům.

Ško]a se Zúčastnila dota7nikového šetřeni dis1ančÍí výuky ve spolupráci se společností SCIo.
které ukiízalo obdobné výsledky' K distanční výuce se vyjádřily třidy niŽšiho gymnázia i
ročníky SoŠ 2 MAS a ] oZS. Dota7nlk r1plňora|ijak zaci. tak rodiče.zaci odpovídali na

otliky jako napi.. co jim lu distanční výuce r'yhoruje. coiim ncvyho\uje. a nrohli navrhnout.
co by následně v prezenční výuce chtě]i z distanční výuky zachovat. Rodiče kladíě hodnotili
spolupráci a pomoc škol]'' Na základě těchlo výs]edků přijala škola některé náwhy na Změny'
Výsledky dotazníku byly radč ve stručnosti představeny.

Nar,azujíci prc7cnčni \}'uka postupuie dle doporučení MŠMI. kd} jsou Žáci postupnč
včleňování do derutícl] povinrrostí' na které byli zvykli před distanční \"jnrkou. Dále bylo
členům rady sděleno. Že l'ýuka bude řádnč ukončena \'červnu a neni potřeba prodlužovat či
jďkoli zasaho\'at do prázdnin'

Ad' 4 Škoiská Éda byla seznámena se aněnan1j v ma|Wi|ách a zótěrečných zkouškúc'lt'
Stejně tak byli scznárrrcni s důIcŽitými daty. kdy se týo Zkoušky konaly. čijcštč konat budou.
Rovněžjim byl sdělen průběh a r'ýsledky p.alíické matuÍitní zkoušky oboru masér spoÍto\'ní
a rekondiční.

Ad. 5 V tonto bodě by]o panem Tauferem shmuto podčkováni pedagogům a vedení Školt Za
přistup v distanční výuce a poje1i celé 1é1o situace' ke kterému se člerrové rady laké připojili.

Mgr. Jan Vino
předseda r


